

聖堂報告

常年期第廿三主日

06/09/2026

1. 為尼泊爾泥石流災民募捐

尼泊爾與中國西藏邊境地區於8月26日因冰川崩塌，引發特大泥石流，造成嚴重破壞，建築與基礎設施大面積受損，死傷無數，並有數千人報稱失去聯絡。受限於惡劣天氣、資源短缺及險峻地形，搜救工作困難重重。

為對災民及救援人員表達關懷，周守仁樞機呼籲信友特為他們祈禱；作為緊急賑災行動，各堂區在本主日各台彌撒中作第二次募捐；至於其他捐款途徑，請參閱聖堂各出入口報告板或教區網頁。*(請停留片刻才繼續讀!)*

2. 為本堂年齡60歲或以上的教友而設立的長者團體~「納爵納福耆英薈」 下次聚會時間及地點如下..

日期：9月9日（星期三） 時間：下午 2:30 至 4:00

地點：聖堂一樓雅聚軒

3. 本堂2026-2028年「成人慕道班+再慕道班」及中文「兒童主日學」 招生，歡迎有興趣人士參與，彼此「愛與服務·愈顯主榮」。

上述所有報告，已張貼於聖堂各出入口，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位蒞臨聖堂或致電 2359 4407 查詢。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement

23rd Sunday of Ordinary Time

6th September 2026

1. FUND-RAISING FOR NEPAL'S DEBRIS FLOW VICTIMS

A massive glacier collapse along the border region between Nepal and Tibet, China, on 26 August triggered devastating debris flows. The disaster caused widespread destruction to buildings and infrastructure, with and resulted in significant casualties and thousands of people reported missing. Search and rescue efforts remain severely hampered by adverse weather, limited resources, and treacherous terrain.

As an expression of our solidarity with the victims and the relief workers, Cardinal Stephen CHOW, S.J., is appealing to the faithful to offer special prayers for them. In support of the emergency relief, parishes are to take up a second collection during today's Masses. For other ways to donate, please refer to the information posted on bulletin boards outside the chapel or the diocesan website.

2. The St. Ignatius Chapel Senior Group will meet on Wednesday, September 9, from 2:30 PM to 4:00 PM in the Faber Room on the first floor of the Chapel. All senior parishioners are warmly invited to attend.
3. We are now inviting applications for the "Adult Chinese Catechism and Laity Formation Class" as well as the Chinese "Children's Sunday Schools" for the 2026-28 term. All who are interested are encouraged to participate, so that together we may "Show the Lord's glory through love and service."

The announcements mentioned above are displayed at the chapel entrances and have also been uploaded to the website of the chapel. For inquiries, please visit the chapel office or call 2359 4407. God Bless!